
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 10/06/2021 

Του:  Αποστόλου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
  Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
  Τoν κ. Υπουργό Εσωτερικών 
 
 
ΘΕΜΑ: «Θύματα του εντόμου “Galerucella” έπεσαν οι φτελιές στο κέντρο της 

Θεσσαλονίκης» 
 
 
Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση από κατοίκους και καταστηματάρχες της οδού Αλεξάνδρου 
Σβώλου, στην πόλη της Θεσσαλονίκης και σύμφωνα με ανάρτηση σε τοπικές 
ιστοσελίδες του Διαδικτύου, θύματα του εντόμου «Galerucella» έπεσαν οι φτελιές στο 
κέντρο της Θεσσαλονίκης. Η ένωση πολιτών με την επωνυμία: «Πρωτοβουλία Γειτονιάς 
Αλεξάνδρου Σβώλου» ζητά να σωθούν τα δέντρα. Το εν λόγω έντομο καταστρέφει 
ανεξέλεγκτα το φύλλωμα των φτελιών της περιοχής, στερώντας το οξυγόνο, την δροσιά 
και την σκιά από τους περιοίκους, κατά τους θερμούς καλοκαιρινούς μήνες, 
προκαλώντας, έτσι, όχληση, τόσο στους κατοίκους, όσο και στους θαμώνες των 
τοπικών καταστημάτων, αυξάνοντας την δυσοσμία, δημιουργώντας εστίες μόλυνσης και 
στερώντας την αισθητική απόλαυση του ελάχιστου πρασίνου που διαθέτει η πόλη, 
όπως τονίζεται σε ανακοίνωση της άνω ένωσης πολιτών. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
Προτίθεσθε να λάβετε τα αναγκαία μέτρα, κατά το μερίδιο της δικαιοδοσίας που σας 

αναλογεί, προκειμένου να καταπολεμηθεί η εξάπλωση της φυτικής μόλυνσης από το 
έντομο «Galerucella» στις φτελιές που βρίσκονται στο κέντρο της Θεσσαλονίκης; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 

ΑΒΔΕΛΑΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ 
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